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Good morning                                                     صبح بخیر 
Good afternoon                                                  بعد از ظهر بخیر 
Good evening بخیر )                                                     عصر بخیر ( غروب  
Good night                                                            شب بخیر 
Where's your wife?                                          خانمت کجاست؟ 
What time is it?                   ساعت چنده؟                                
It's nine o'clock. ِساعت                                                 ُنه  
It's eight thirty.                                                   هشت و سی دقیقه است 
at eleven o'clock             ( در ساعت یازده ) ساعت یازده                                   
at what time?                                               ( در چه ساعتی ؟ ) ساعت چند؟  
I have sixty dollars.                                           شصت دلار دارم 
I need seventy dollars.            هفتاد دلار لازم دارم                        
If you want.                                                           اگه بخوای 
___________________________  
 
Would you like a glass of milk?                   یه لیوان  شیر میل داری؟ 
Why not?                             چرا که نه؟                                   
Tell me if that's enough.                                 بهم بگید که آیا اون کافیه 
Yes, it's enough.                                                آره کافیه 
Thanks a lot                                                         خیلی ممنون 
 
Can we go to the mall earlier?                    آیا میتونیم زودتر بریم پاساژ؟ 
I'm tired now.                                                       من الان خسته ام 
Maybe we can go tomorrow night.            شاید بتونیم فردا شب بریم 
Why tomorrow night?                                     چرا فردا شب؟ 
Why not tonight?                                               چرا امشب نه؟ 
 
Because my friend wants to go, too.       چون دوستم هم میخواد بره          
But we don't have enough money.                    ولی ما به اندازه کافی پول نداریم 
We only have thirty-five dollars.                 ما فقط   سی و پنج دلار داریم 
That's a lot of money.                                      اون یه عالمه پوله 
 
But I want to buy a dress.                              ولی من میخوام یه لباس زنانه بخرم 
And the dress is very expensive.              و لباسه خیلی گرونه 
 
Are you buying it for your daughter?        آیا داری واسه دخترت میخریش؟ 
Yes, I'm buying it for her. ره دارم واسه اون میخرم                               آ  
But I need twenty-five more dollars.         ولی بیست و پنج دلار دیگه لازم دارم 
 
Do you need it fast?                                        آیا سریع لازمش داری؟ 
Yes, I do.               جواب مثبت کوتاه                                                 
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 مکالمه                                     
___________________________________  
 
 
 ما قصد داریم الان یه چیزی بخوریم. 
A: We're going to eat something now.  
 
 من الان  یه خورده خسته ام . شاید بعداً بتونیم بریم.  
B: I'm a little tired now. Maybe we can go later.  
 
 من نمیخوام با تو برم.  من میخوام با دوستم شادی برم . ما هم میخوایم بریم پاساژ.  
A: I don't want to go with you. I want to go with my friend Shadi. We want to go to the mall, too.  
 
 اون میخواد یه لباس زنانه بخره.  اما اون پول کافی نداره.  میتونم کمی پول ازت قرض کنم؟ 
She wants to buy a dress, but she doesn't have enough money. Can I borrow some money from you?  
 
 حتماً. چقدر دلت میخواد؟ 
B: Sure, how much would you like?  
 
 پنجاه دلار  لطفاً. 
A: Fifty dollars, please.  
 
 اون خیلی زیاده.  پنجاه دلار  یه عالمه پوله. و من فکر نمیکنم  تو اون پول زیاد رو لازم داشته باشی. 
B: That's too much. Fifty dollars is a lot of money, and I don't think, you need that much money.  
 
 پس چهل دلار بهم بده .  به هر حال من ده دلار دارم. 
A: Then give me forty dollars. I have ten dollars anyway.  
 
 تو فقط ده دلار داری.  شاید فرداشب بتونی بری پاساژ. 
B: You only have ten dollars. Maybe you can go to the mall tomorrow night.  
 
 نه ،  ما باید زودتر بریم ، چون اون لباس زنانه رو لازم داره واسه فردا شب . 
A: No, we have to go earlier because she needs the dress for tomorrow night.  
 

دلار . اون کافیه؟ باشه .  بیا این سی و پنج   
B: All right. Here's thirty-five dollars. Is that enough?  
 

.  خیلی ممنون. از کافی هم بیشتره   
A: It's more than enough. Thanks a lot.  
 
 یه لیوان شیر میل داری؟ 
B: Would you like a glass of milk?  
 
 الان نه ،  من باید برم. 
A: Not now. I have to go.  
 
 باشه.  بای. 
B: All right. Goodbye.  
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_________________  
 

استفاده میکنیم.   Good evening   برای  "  سلام کردن  "  از غروب تا هر موقع شب از معمولا 
 
 
Good evening    ( یا شب بخیر ) عصر بخیر                                                 
Good morning                                                     صبح بخیر 
Morning                                                                  صبح 
Good evening  
Good morning  
Good night خداحافظی  یا  موقع  خواب  )                                                           شب بخیر ( شب موقع  
Good morning                                                     صبح به جای سلام 
Good night  
 
I don't have any money.                                 هیچی پول ندارم 
I have some money.                                       مقداری پول دارم 
I have twenty-three dollars in my wallet.             بیست و سه دلار تو کیف پولم دارم 
Is that enough?                                                  آیا اون کافیه؟ 
Yes, you have enough money.                 .آره تو به اندازه کافی پول داری 
Here's fourteen dollars.                                  بفرمایید چهارده دلار 
Now you have thirty-seven dollars.         ( با تاکید ) حالا  سی و هفت دلار دارید 
 
Good evening  شب     ٨سلام کردن در ساعت                                                 
Good night                                                           شب موقع خداحافظی 
Good morning                                                    سلام در صبح زود 
 
Where's your wife?  کجاست؟ ( زنت کجاست؟ )                                         خانمت  
Do you know where your wife is?              آیا میدونی خانمت کجاست؟ 
I think she's at the mall.                                  فکر میکنم در پاساژه 
I think she's buying a dress.                         فکر میکنم داره یه لباس میخره 
 
She's going to Paris tomorrow night.       فردا شب داره میره پاریس 
Where's your husband?                                شوهرت کجاست؟ 
He's at home.                                                   منزله    
He's eating breakfast.                                     داره صبحانه میخوره 
My wife's eating at the mall.                         خانمم در پاساژ داره غذا میخوره 
 
What time is it?                                                  ساعت چنده؟ 
I don't know.                                                         نمیدونم 
 
But it's very early.                                             ولی خیلی زوده 
 
Is your wife home now?                                 آیا خانمت الان منزله؟ 
Yes, she is.    جواب مثبت کوتاه                                                       
What time is it?                                                  ساعت چنده؟ 
 
It's nine o'clock.                                                 ُساعت نه 
No, it's eight o'clock.                                       هنهَ ،  ساعت هشت 
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Where's your wife now?                                الان خانمت کجاست؟ 
She's home.                                                        منزله 
What time is it?                            ساعت چنده؟                       
 
It's eight thirty.                                                    هشت و سی دقیقه است 
No, it's eight forty.                                             نهَ ،  هشت و چهل دقیقه است 
It's nine o'clock.                       ُساعت نه                            
Thirty-five                                                              سی و پنج 
It's eight thirty-five.                                           هشت و سی پنج دقیقه است 
 
No, it's nine forty-five.                                     نهَ ،  نهُ و چهل و پنج دقیقه است 
What time is it now?                                        الان ساعت چنده؟ 
It's ten o'clock.                                                   ساعت ده 
 
It's three nineteen. وزده دقیقه است                                          ساعت  سه و ن  
Then I have to go to the mall.                      پس من باید برم پاساژ 
Why?                                                                      چرا؟ 
 
Why do you have to go to the mall? ی پاساژ؟        چرا باید بر  
 
Because my wife's there.                              چون خانمم اونجاست 
And I want to buy a dress for her.               و میخوام یه لباس واسش بخرم 
When do you want to go to the mall?       ی میخوای بری پاساژ؟ک 
 
What time do you want to go?                    ساعت چند میخوای بری؟ 
at eleven o'clock                                               ساعت یازده 
at three o'clock                                                   هساعت  س 
 
What time do you have to go?             ساعت چند باید بری؟         
Four o'clock                                                         ساعتِ چهار 
at four o'clock  
at four o'clock or at two o'clock?                ساعت چهار ؟  یا ساعت  دو ؟ 
 
Three o'clock is better.                                  (  غیر فشرده  ) ساعت سه بهتره 
What time is it now?                                        الان  ساعت چنده؟ 
It's three thirty.                                                    سه  و سی دقیقه است 
 
We're going to a restaurant tonight.              امشب داریم میریم به یه رستوران 
When?                                                                   ی؟ک 
 
at what time?                                                      ( در ساعت چند؟ )  ساعت چند؟ 
at seven forty                                                       ساعت هفت و چهل دقیقه 

 
نمیاد .    o'clock   اگر بعد از ساعت دقیقه بیاد ، کلمه 

Or at eight o'clock                                             یا  ساعت هشت 
at what time?                                                      ساعت چند؟ 
at eight thirty-five                                               ساعت هشت و سی و پنج دقیقه 
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Do you have enough money?                     آیا پول به اندازه کافی داری؟ 
Yes, I have a lot of money.                            آره یه عالمه پول دارم 
How much do you have?                               چقدر داری؟ 
 
I have sixty dollars.                                           شصت دلار دارم 
I only have thirty-three dollars.   من فقط سی و سه دلار دارم                 
 
I have more than sixty dollars.                    من بیشتر از شصت دلار دارم 
I have sixty-five dollars.                                 شصت و پنج دلار دارم 
 
I need seventy dollars.                                   هفتاد دلار لازم دارم 
That's a lot of money.                                      اون یه عالمه پوله 
 
Good evening                                                    ( موقع عصر)  سلام 
 
It's only one o'clock now.                               الان فقط  ساعتِ یکه 
 
Then good afternoon                                       پس بعد از ظهر بخیر 
Good afternoon                                                   بعد از ظهر بخیر 
 
It's not one o'clock.                                           ساعت یک نیست 
It's one thirty.  و سی  دقیقه است                                                     یک  
Good afternoon.                                                بعد از ظهر بخیر 
 
Now I need seventy-five dollars.               ( با تاکید ) حالا هفتاد و پنج دلار لازم دارم 
How much do you have now?                    الان چقدر پول داری؟ 
I have ten dollars.                                             ده دلار دارم 
 
Then you need sixty-five more dollars.  پنج دلار دیگه لازم داری          پس شصت و  
What time is it?                                                  ساعت چنده؟ 
I think it's six o'clock.  ساعت  ششه                                       فکر میکنم  
I have to go to the store.                                باید برم مغازه 
 
at what time?               ساعت چند؟                                        
What time do you have to go?                     ساعت چند باید بری؟ 
Do you know where the store is?               کجاست؟ آیا میدونی مغازه 
 
Do you know what time you have to go?         آیا میدونی  ساعت چند باید بری؟     
We can go together.                                        میتونیم با هم بریم 
at what time?                                                      ساعت چند؟ 
at six thirty                                                             ساعت  شش و سی دقیقه 
 
My wife is there now.                                       الان خانمم  اونجاست 
And she needs seventy dollars.                و هفتاد دلار لازم داره 
But I only have sixty-seven dollars.                  ولی من فقط شصت و هفت دلار دارم 
You can borrow three dollars from me.         .میتونی سه دلار ازم قرض کنی 
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Do you want to go with my car?                 آیا میخوای با ماشین من بری؟ 
Sure                                                                        ًحتما 
 
If you want.                                                          اگه بخوای 
 
We can go with my car if you want.           اگه بخوای میتونیم با ماشین من بریم 
If                                                                                اگر 
 
If you'd like. ت میخواد                                                         اگه دل  
 
We can go to the restaurant later. رستوران بریم بعداً میتونیم             
We can go later if you'd like. بخواد دلت اگه  بریم بعداً میتونیم                        
 
_____________________________  
 
Evening  
Good evening  
Morning  
Good morning  
Good afternoon  
Night  
Good night  
Wife  
Where's your wife?  
Time  
What time is it?  
o'clock  
It's two o'clock.  
Six  
Sixty  
Seventeen  
If  
If you want.  
If you'd like.  
_____________________  
 
 
 
Good afternoon                                                 ( موقع بعد از ظهر ) سلام کردن 
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 مکالمه                                  
__________________________________  
 
 صبح بخیر امید. 
A: Good morning, Omid.  
 
 صبح نیست ،  ساعت دو است . 
B: It's not morning. It's two o'clock.  
 
 پس بعداز ظهر بخیر . 
A: Then good afternoon.  
 
 . نهَ ،  متاسفم  ساعت هفته 
B: No, I'm sorry. It's seven o'clock.  
 
 پس عصر بخیر .  حالت چطوره؟ 
A: Then good evening. How are you?  
 
 خوبم ،  مرسی .  شما چطور؟ 
B: I'm fine, thanks. And you?  
 
 خوبم ،  متشکرم .  من میخوام برم پاساژ. 
A: Fine, thank you. I want to go to the mall.  
 
 کی میخوای بری؟  الان میخوای بری؟ 
B: When do you want to go? Do you want to go now?  
 
 الان خیلی زوده . 
A: It's too early now.  
 
 پس در ساعت چند؟ 
B: Then at what time?  
 
 فکر میکنم  ساعت هفت و سی دقیقه خوبه . تو میتونی با من بیای اگه دلت بخواد .  
A: I think seven thirty's fine. You can go with me if you'd like.  
 
 من باید امشب با خانمم برم به یه رستوران. ولی به هر حال مرسی .  
B: I have to go to a restaurant with my wife tonight. But thanks anyway.  
 
 آیا پول کافی داری؟ 
A: Do you have enough money?  
 
 من شصت و پنج دلار دارم . شما چطور؟  آیا به اندازه کافی داری؟
B: I have sixty-five dollars. And you? do you have enough?  
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تر از شصت و پنج دلار دارم. فکر کنم هفتاد و سه دلار دارم. مطمئن نیستم .  میدونم  بیش  
A: I know. I've more than sixty-five dollars. I think I have seventy-three dollars. I'm not sure. 
 
 
 میدونی ساعت چند میری رستوران؟ 
 Do you know what time do you go to the restaurant?  
 
 ما داریم میریم در ساعت هشت و سی دقیقه . 
B: We're going at eight thirty.  
 
 شاید من بتونم با تو برم . 
A: Maybe I can go with you.  
 
 اوکی .
B: Okay.  
 
 
 


